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Abstract (en)
The building construction comprises a masonry structure (1) with horizontal supporting elements (4) and vertical bearing elements (5), forming a
framework, a number of facade elements (6) which are mounted in the framework in such a way that the facade element can be ventilated, and
holding elements (9) to fix the facade elements (6) in the bearing elements (5). With this building construction, facades of various designs can be
erected securely and easily and, in particular, old buildings can be renovated in an advantageous manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Baukonstruktion umfasst ein Mauerwerk (1) mit horizontalen Tragelementen (4) und vertikalen Stützelementen (5), die ein Rahmenwerk
bilden, eine Anzahl von Fassadenelementen (6), die im Rahmenwerk so montiert sind, dass das Fassadenelement hinterlüftet werden kann,
und Halteelemente (9), um die Fassadenelemente (6) in den Stützelementen (5) zu arretieren. Mit dieser Baukonstruktion lassen sich Fassaden
verschiedenster Ausführung sicher und leicht erstellen und insbesondere können Altbauten in vorteilhafter Weise renoviert werden.
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